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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 28-09-2020 

Tijd 19:30 – 22:10 

Locatie Statenzaal, Provinciehuis 

Voorzitter Claudia van Bruggen 

Aanwezigen Ruben van de Belt, Youcef Ben Ali, Evelina Bijleveld, Wietse de Boer, 
Simone Boshove, Claudia van Bruggen, Schelto Bus, Thom van Campen, 
Jeroen Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, 
Lennart Hartman, David Hof, Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Sylvia 
Lefèbre, Margriet Leest, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert Noorda, Mark 
Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido Pasman, Patrick 
Pelman, Jacob Raap,  Anja Roelfs, Gerdien Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, 
Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, Ingrid van der Veer, Joran Willegers en 
Patty Wolthof 

Afwezig  Margriet Boersma, Silvia Bruggenkamp, Sylvana Rikkert  
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Mededelingen 

- Er wordt voor het eerst vergaderd in de Statenzaal en de provincie wordt 
bedankt voor de gastvrijheid. 

- Burgemeester Snijders en de leden Bruggenkamp, Rikkert en Boersma zijn 
verhinderd. 

- Er wordt ingesproken door de heer Schäfer namens de woonwagen-
bewoners. Hij doet een beroep op de raad om discriminatie tegen 
woonwagenbewoners tegen te gaan. 

- Daarna wordt ingesproken door de heer Steinvoorte, die de raad verzoekt om 
het bestemmingsplan Holtenbroek niet nu te behandelen maar pas nadat de 
gevolgen van de projecten Zwartewaterzone en Zwartewaterallee voor de rest 
van Holtenbroek duidelijk zijn. 
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Vaststelling agenda 

- De fractie van de PvdA verzoekt om agendapunt 10, Bestemmingsplan 
Holtenbroek, van de agenda af te voeren en eerst de raad nader te informeren 
over de plannen Zwartewaterallee en Zwartewaterzone en eerst in gesprek te 
gaan met betrokken inwoners. 

Voor er gestemd gaat worden over dit agenderingsverzoek antwoordt 
wethouder Anker op mondelinge vragen van Groen Links dat het 
bestemmingsplan Holtenbroek afloopt en herzien moet worden. De afspraak is 
dat daarbij dan geen nieuwe ontwikkelingen worden meegenomen, maar dat 
die gebieden buiten beschouwing worden gelaten en dus onder de werking van 
het oude bestemmingsplan blijven vallen. Die nieuwe ontwikkelingen leiden 
uiteindelijk tot een definitief plan en die worden dan vertaald in een nieuw 
bestemmingsplan. Dit is de gebruikelijke werkwijze in dit soort gevallen. De 
wethouder zegt wel toe om met betrokken inwoners, waaronder de inspreker 
en een eerdere inspreker, in gesprek te willen gaan. 

Na deze beantwoording stemmen de fracties van PvdA, D66, CDA en SP voor 
het voorstel om het onderwerp Bestemmingsplan Holtenbroek van de agenda 
af te voeren, terwijl de overige fracties tegen stemmen. Het voorstel blijft dus 
op de agenda staan. 
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Voor het overige wordt met de agenda ingestemd. 

 

2a Onderzoek geloofsbrieven nieuw raadslid Swollwacht 

De raad besluit een commissie onderzoek geloofsbrieven te benoemen, 
bestaande uit de heer Van Campen (voorzitter), mevrouw Boshove en 
mevrouw Elshof. 

Deze commissie heeft de geloofsbrieven van mevrouw Ingrid van der Veer 
onderzocht en akkoord bevonden en adviseert de raad mevrouw Van der Veer 
toe te laten tot de gemeenteraad van Zwolle. 

2b Beëdiging nieuw raadslid Swollwacht 

De raad stemt vervolgens in met het voorstel mevrouw Van der Veer toe te 
laten tot de Zwolse gemeenteraad. Daarna legt mevrouw Van der Veer ten 
overstaan van de voorzitter de belofte af. 
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Bekrachtiging geheimhouding 

Er zijn geen stukken voor bekrachtiging geheimhouding. 

4 Mondelinge vragen 

-Vragen van de fractie van de ChristenUnie over Vertraging bijdrage CAK 

Wethouder Sloots zegt dat de problemen bij het CAK bekend zijn en dat de 
situatie ongewenst is.  
Het CAK heeft iedere inwoner die reeds bij hen bekend was hierover meerdere 
malen brieven verstuurd. Mensen is gevraagd geld te reserveren. Op dit 
moment krijgen inwoners van Zwolle facturen met terugwerkende kracht tot 
uiterlijk januari. De eigen bijdrage bedraagt maximaal 19 euro per maand; de 
maanden april en mei worden kwijtgescholden ivm Corona.  Het CAK biedt 
betalingsregelingen aan.  
Het SWT heeft in de reguliere gesprekken met inwoners, en via de 
beschikkingen ook gecommuniceerd over de vertragingen. Ook op de website 
van het SWT, en via FB is gecommuniceerd; en in de pagina van de Peperbus 
komt volgende week nog extra bericht. Het KCC is op de hoogte en 
beantwoordt vragen van de inwoners. 
Het kan zijn dat het mensen is ontgaan, dat is erg vervelend. Zij kunnen 
hiervoor wel ondersteuning vragen aan CAK (staat ook in de brieven); zij 
bieden een betalingsregeling. Als mensen bellen met het KCC en zij komen er 
niet uit, wordt altijd hulp geboden via SWT; en zij zullen uiteraard ook naar de 
sociale raadslieden doorverwijzen. 
De heer De Boer zegt dat de ChristenUnie andere signalen ontvangt, nl dat 
mensen helemaal geen bericht van het CAK hebben gehad. Wethouder Sloots 
zegt toe dit te zullen nagaan. 
 
-Vragen van de fractie van het CDA over Participatie en proces 
Omgevingsvisie 
Wethouder Anker stelt dat het college het eens is met de stelling dat een goed 
participatieproces cruciaal is voor het Omgevingsvisietraject. 
Er zijn nog geen uitnodigingen verstuurd voor bijeenkomsten want naar 
aanleiding van het raadsdebat heeft het college nog eens goed gekeken naar 
de planning en deze bijgesteld. De eerste bijeenkomsten zullen nu na de 
herfstvakantie plaatsvinden en worden deze week verstuurd. De nieuwe 
planning ontvangt de raad deze week nog. 
De toegezegde informatienota over de uitkomsten van het participatieproces 
en over de reactie op de ingediende zienswijzen verwacht de wethouder begin 
december aan de raad te kunnen overleggen. 
Vaststellen van de Omgevingsvisie aan het einde van het eerste kwartaal van 
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2021 lijkt de wethouder nog steeds haalbaar, maar daar moet ook in 
samenspraak met de raad naar gekeken worden. 

 
- Vragen van de fractie van GroenLinks over Opvang Vluchtelingen Moria 
Wethouder Sloots antwoordt dat het college na de aangenomen motie van de 
raad op 9 maart jl. een brief naar de staatssecretaris heeft gestuurd met een 
Zwols aanbod. Vorige week heeft het ministerie een uitvraag gedaan bij de 
G40 en ook daar heeft Zwolle op gereageerd. Het wachten is nu op een reactie 
van het ministerie c.q. Coa. Zodra deze binnen is zal de wethouder de raad 
informeren. 

 
- Vragen van de fractie van de SP over toegankelijke website Zwolle 
Wethouder Van Willigen antwoordt dat toegankelijkheid van websites belangrijk 
is zodat iedereen kan meedoen. Wij voldoen op een aantal punten nog niet aan 
WCAG 2.1 en zijn dan verplicht een toegankelijkheidsverklaring af te geven 
met een verbeterplan. Dit is gebeurd en regelmatig worden er ook audits 
uitgevoerd. In de toegankelijkheidsverklaring wordt ook aangegeven wanneer 
we wel aan de eisen kunnen gaan voldoen. 
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Ingekomen stukken 
- Er zijn twee agenderingsverzoeken ingediend m.b.t. de informatienota 
Aangescherpte strategie en aanpak programma Energietransitie, zowel voor 
een informatieronde als een debatronde. 
Het agenderingsverzoek voor een informatieronde wordt met algemene 
stemmen gehonoreerd. Het agenderingsverzoek voor een debatronde wordt 
door alle fracties gesteund, behalve door Swollwacht. 
- Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde 
wijze van afdoening, vastgesteld. 
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Gebiedsontwikkeling locatie IJsselhallen en Kamperpoort 
- Motie 6-1 van D66 en PvdA over Mogelijke evenementenhal. 
Voor de motie stemmen de fracties van D66 en de PvdA, de overige fracties 
stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 6-2 van PvdA, D66, SP en CDA over de (lagere) middeninkomens 
verdienen ook een kans in het IJsselhallengebied. 
De fracties van PvdA, D66, SP en CDA stemmen voor de motie, de overige 
fracties stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 6-3 van de SP en de PvdA over Minimaal 30% betaalbaar en geen ons 
minder. 
De fracties van de SP, PvdA en CDA stemmen voor de motie, de overige 
fracties stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 6-4 van D66, CDA, PvdA en GroenLinks  over ruimte voor plannen van 
inwoners. 
De fractie van de VVD stemt tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor. 
De motie is aangenomen. 
- Motie 6-5 van de PvdA, ChristenUnie, SP en GroenLinks over de Elbertschool 
als kloppend hart van de Kamperpoort. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 6-6 van D66 en PvdA over Ruimte voor ateliers. 
Voor de motie stemmen de fracties van SP, D66 en PvdA, de overige fracties 
stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 6-7 van de VVD, Swollwacht, GroenLinks en ChristenUnie over 
Kamperpoortse straatnamen. 
De fracties van de SP en D66 stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor.  
De motie is aangenomen. 
- Het voorstel zelf wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 
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 Ontwikkelplan Breezicht Noord 
- Motie 7-1 van de PvdA, CDA, SP en D66 over de (lagere) middeninkomens 
verdienen ook een kans in Breezicht Noord. 
Voor de motie stemmen de fracties van de PvdA, D66, CDA en SP, de overige 
fracties stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 7-2 van D66 over Auto’s laden in Breezicht. 
Deze motie wordt aangehouden na de toezegging van de wethouder hierover 
in gesprek te gaan met de ontwikkelaar. 
- De fracties van de SP en de PvdA stemmen vervolgens tegen het voorstel, de 
overige fracties stemmen voor. 
Het voorstel is aangenomen. 
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Bestemmingsplan Stadshagen II, Scholtensteeg 
Met algemene stemmen aangenomen. 

9 Iedereen doet mee in Zwolle 
Met algemene stemmen aangenomen. 

10 Bestemmingsplan Holtenbroek 
Voor het voorstel stemmen de fracties van de ChristenUnie, VVD, GroenLinks 
en Swollwacht, de overige fracties stemmen tegen. 
Het voorstel is aangenomen. 

10a Benoeming accountant 
Met algemene stemmen aangenomen. 

11 Moties, vreemd aan de orde van de dag 
- Motie 11-1 van de SP over Kerncentrale in Zwolle?, Nee bedankt. 
Tegen de motie stemmen de fracties van de VVD, Swollwacht en het CDA, de 
overige fracties stemmen voor. 
De motie is aangenomen. 
- Motie 11-2 van de VVD en Swollwacht over Werk voor groeiend Zwolle wordt 
aangehouden in verdere afwachting van de uitwerking door het college. 

12 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur. 

 

 

 

 


